



Sylvain Bellefontaine

Sylvain Bellefontaine has been working as a Senior Economist within BNP Paribas Group Economic Research – Emerging Economies and Country Risk for twelve years. He was in charge of Latin American countries during many years and now covers Central and Eastern European countries and Turkey. Sylvain holds a Research Master degree in Applied Economics and a Master degree in Economic Expertise and International Project Management. He is also a lecturer at Paris-Dauphine University where he teaches “Country Risk Analysis”.

Sylvain Bellefontaine occupe depuis douze ans les fonctions d'économiste senior au sein de BNP Paribas Recherche Economique Groupe – Economies Emergentes et Risque Pays. En charge de l'Amérique latine durant de nombreuses années, il couvre désormais l'Europe centrale et orientale ainsi que la Turquie. Sylvain est détenteur d'un DEA d'économie appliquée et d'un Master d'expertise économique et de gestion de projets internationaux. Il est aussi chargé de cours à l'Université Paris-Dauphine, où il enseigne l'Analyse du risque pays.